
 

Notulen ouderraad Gerrit van der Veen 20-02-23 

Aanwezig: Joost, Manon, Claudia, Guido, Yvonne, Aster, Diana, Jacqueline. 

 

Afwezig: Reineke, Ben, Wilma (met bericht) 

 

1 Opening: 

Het onderwerp dyslexie is belegd. 

Open dag was succesvol. De ouderraad heeft bijgedragen, waarvoor dank. 

Liane Terleth is gestopt met de Ouderraad. 

 

2. Update 

Het is nog niet bekend wanneer Jan-Willem Dienske (rector) terug komt, hij is gestart met re-

integratie op een andere locatie. 

Er is een tijdelijke waarneming gevonden voor Manon van der Garde, teamcoördinator bovenbouw, 

waardoor Manon zich kan focussen op de vervanging van Jan-Willem. 

Er zijn aanzienlijk wat kortdurend verzuim. Vanuit Ouderraad wordt opgemerkt dat er hierdoor 

structureel veel lesuitval is, dit geeft onrust bij kinderen en ouders. 

 

De Kunst+klassen hebben een intensief rooster (veel lesuren). Daardoor is een klas niet in de 

gelegenheid om deel te nemen aan de bijlesuren. Het zou fijn zijn als school naar een alternatief 

zoekt en hierover communiceert (ook als er geen oplossing wordt gevonden). 

 

3. Sweelinck College en Zuiderlicht College 

In eerste instantie was het idee de 3 scholen GvdV, Zuiderlicht en Sweelinck  in één nieuwe school 

(CCA) samen te laten gaan. Dat plan is gewijzigd, omdat het Sweelinck er niet goed voor staat. 

Besloten is dat het GvdV en Zuiderlicht zelfstandige scholen met hun eigen karakter blijven. 

Het GvdV en het Zuiderlicht vullen elkaar mooi aan (Zuiderlicht: vmbo, Gerrit van der Veen: havo 

VWO) en blijven investeren in een goede samenwerking. Het Sweelink richt zich op eigen herstel.  

Tevens wordt er een nieuwe school opgericht (brede school, met nieuw onderwijsconcept).  

Voor docenten van GvdV en Zuiderlicht is er de optie om op de nieuwe school te gaan werken.  

GvdV focust nu op kwaliteit en cultuurprofiel.  

 

4. Afronding schoolplan 

Het schoolplan is voorgelegd aan CvB en MR en akkoord bevonden. Publicatie volgt na de 

voorjaarsvakantie. 

 

5. Contactouderborrel 

Wens: meer input en participatie van ouders (bv open dagen, diploma-uitreiking etc.). 

Contactouders zouden de verbinding kunnen zijn met de ouderraad en/of MR, zodat deze 2 organen 

feeling houden met wat er leeft bij ouders/leerlingen. 

Opties: contactouderborrel, thema-avond.  

Besluit: 

 

6. Thema-ouderavond 

Voorgesteld wordt een thema-ouderavond over het gebruik van mobiele telefoons op school (met 

als uiterste een verbod). Zie item Arjen Lubach. 

https://www.youtube.com/watch?v=cclEuSxFd_M


Een verbod op telefoons is ingewikkeld, maar het zou wel kunnen gaan over het gebruik van 

telefoons, sociale media en do’s en dont’s. 

Op het HLZ is er een ouderavond georganiseerd over dit onderwerp met een gastspreker. Deze 

spreker zou als gastspreker gevraagd kunnen worden. Wij houden per email en/of Whatsapp contact 

over de thema-avond. 

 

8. Roken en andere middelen 

Amsterdam Zuid staat er om bekend om hoog alcohol- en drugsgebruik. 

Bij GvdV gaat het met name over roken/vapen en blowen. 

Het GvdV heeft contact met Jellinek en GGD die programma’s bieden voor op school. Ook zijn er al 

ouderavonden georganiseerd over dit onderwerp. 

Als een kind tijdens school betrapt wordt op middelengebruik vindt er schorsing plaats.  

 

9. Communicatie (enquête): 

Van één van de ouders van de MR is de vraag gekomen of een enquête over de communicatie van  

de school naar de ouders. De ouderraad vindt dat een goed idee en wil ook wel meedenken aan een 

opzet van de enquête. Wel vinden we het belangrijk dat er dan wat gedaan wordt met de 

uitkomsten. 

 

10. Ouderparticipatie: 

De vraag is waar er nog een actieve bijdrage van de (contact-)ouders gevraagd kan worden. Joost 

neemt contact hierover met Reineke. Het is belangrijk dat dit op tijd wordt gecommuniceerd met 

ouders.  

Ook was er nog een intentie om een ouderborrel met de contactouders te organiseren. De 

ouderraad vraagt zich af wat dan de bedoeling is van zo’n avond. Er wordt voorgesteld om dit te 

combineren met de thema-ouderavond. Dan komen de (contact-)ouders ook al om een bepaalde 

reden naar school toe. Twee vliegen in één klap. 

 

11. Mededelingen en rondvraag: 

 

Guido vraagt of er ook cultuurvoorstellingen van de school zijn, die bezocht kunnen worden door 

ouders. Ter plekke worden door Manon de voorstellingen aangegeven die daarvoor in aanmerking 

komen. 

 

 


